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PRZERWA /do godziny 16,45/

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Bardzo proszę Państwa o powrót na salę. Proszę o przygotowanie się do sprawdzenia
obecności. Proszę bardzo sprawdzamy obecność.  Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót
na salę i zgłaszanie swojej obecności. Czy koledzy z PiS? No, tak widzę na razie dwóch.
Bardzo proszę Państwa Radnych o powrót na salę i zgłaszanie swojej obecności. Oczywiście,
Ŝe moŜemy głosować ale grzeczniej będzie poczekać. Bardzo proszę Państwa Radnych o
powrót na salę.

 Proszę Państwa wznawiam obrady XII Zwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa.
Serdecznie witam kolegów z PiS bo tak czekaliśmy trochę na was. Zapraszam. Nie, no juŜ
jest was czterech. Bardzo proszę Państwa Radnych o potwierdzenie swojej obecności.
Klasyczne sprawdzenie obecności, bardzo proszę Państwa Radnych o potwierdzenie.

Klub Platformy – moŜemy zaczynać – tak.
Klub PiS – moŜemy – tak? Jeszcze nie. Panie Przewodniczący moŜemy? Tak.

Proszę Państwa otwieram XII Zwyczajną Sesję Rady Miasta. Serdecznie witam Panie
i Panów Radnych. Stwierdzam quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał.
Serdecznie witam Prezydenta nie ma, ale Zastępców Prezydenta Miasta Krakowa, Pana
Skarbnika i Pana Sekretarza. W imieniu Radnych i własnym witam wszystkich przybyłych na
obrady dzisiejszej sesji.

 Przypominam, poniewaŜ jest to sesja zwyczajna o obowiązku elektronicznego
zgłaszania interpelacji przez Państwa, którzy zamierzają zgłosić na tej sesji oraz obowiązku
doręczenia Przewodniczącemu teŜ swoich interpelacji na piśmie.

Proszę Państwa porządek obrad XII Zwyczajnej Sesji został uzgodniony z Komisją
Główną na posiedzeniu w dniu 16 kwietnia. Czy Prezydent, komisja, lub Grupa 5 Radnych
chciała zgłosić propozycje zmian do porządku obrad w trybie § 19 ust. 1 Statutu Miasta?
Bardzo proszę, przepraszam nie zauwaŜyłem. Pan Wojciech Hausner, bardzo proszę.

Radny – p. W. Hausner
Przepraszam za takie zamieszanie ale byłem przekonany, Ŝe te sesje będą jedna po drugiej w
sposób rozsądny, w imieniu Grupy 5 Radnych chciałem zgłosić projekt rezolucji w sprawie
likwidacji, czy planowania likwidacji rachunków dochodów własnych między innymi
placówek oświatowych skierowanych do Premiera, Ministra Finansów, Ministra Edukacji i
ewentualnie krakowskich parlamentarzystów. Uzasadnienie chyba jest wszystkim znane.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Przepraszam druk jaki jest Panie Wojtku?

Radny – p. W. Hausner
195-R. Uzasadnienie myślę wszystkim jest znane, problem dochodów własnych placówek
oświatowych sygnalizowane teŜ przez niektórych przedstawicieli rządu myślę, Ŝe Rada
Miasta Krakowa nad tym się równieŜ powinna pochylić. Merytorycznie będziemy myślę o
tym rozmawiać. Natomiast proszę Państwa Radnych o uwzględnienie tego w porządku obrad
zwłaszcza, Ŝe ta sesja będzie krótka. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo, to jest rozumiem wniosek Grupy Radnych – tak. Pani Katarzyna Matusik-
Lipiec, bardzo proszę.
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Radna – p. K. Matusik-Lipiec
Szanowny Panie Przewodniczący! Drodzy Państwo!
Zgodnie z § 19 ust. 1 Statutu Miasta Krakowa chciałam w imieniu 15 Radnych wnieść do
porządku tejŜe sesji projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.
Przypominam tylko Państwu Radnym, Ŝe Rada Miasta Krakowa na ostatniej sesji podjęła
decyzję o tym by tenŜe druk odsunąć z porządku obrad w związku z czym proszę o to, by
ponownie ten druk w dniu dzisiejszym w tym porządku obrad się pojawił.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Jaki to jest numer jeśli moŜna?

Radna – p. K. Matusik-Lipiec
Jest to druk nr 158, projekt Prezydenta Miasta Krakowa powołanie Komisji
Inwentaryzacyjnej, podpis 15 Radnych.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa? Bardzo proszę Pan Grzegorz Stawowy.

Radny – p. G. Stawowy
Panie Przewodniczący w imieniu Grupy Radnych chciałbym zgłosić druk nr 200, on dotyczy
zmian w składzie personalnym Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Druk nr 200, Grupa Radnych zmiany w Komisji Planowania. Bardzo proszę Pani Marta
Patena.

Radna – p. M. Patena
Panie Przewodniczący w imieniu Grupy Radnych proponuję do porządku obrad wnieść druk
nr 201  w sprawie zmiany w Komisji Edukacji.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Moment – Edukacji. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych? Czy w imieniu Pana Prezydenta
ktoś z Państwa? Nie. Proszę Państwa mamy cztery dodatkowe punkty oczywiście najpierw je
musimy wprowadzić do porządku obrad. Proszę Państwa mamy pierwszy wniosek Grupy
Radnych o wprowadzenie do porządku obrad projektu rezolucji w sprawie planowanej
likwidacji rachunku dochodów własnych placówek oświatowych. Głos „za”, głos „przeciw”
wnioskowi? Nie widzę. Głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje?
Zamykamy. Proszę wynik.

43 osoby za
brak przeciwnych
brak wstrzymujących się

Stwierdzam, iŜ wniosek został przyjęty.
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Drugi wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie projektu uchwały według druku nr
158 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. Głos „za”, głos „przeciw” formalny
temu wnioskowi? Nie widzę. Głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje?
Zamykamy. Proszę wynik.

Głosowaliśmy:
39 osób za
2 osoby przeciw
brak wstrzymujących się
nie było osób nie biorących udziału w głosowaniu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten wniosek i wprowadziła ten punkt do porządku obrad.

Przechodzimy do kolejnego druku, druk nr 200 w sprawie zmian w składzie Komisji
Planowania, to jest wniosek Grupy Radnych. Głos formalny „za” lub „przeciw”? Nie widzę.
Głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje?
Zamykamy. Proszę wynik.

Głosowaliśmy:
37 osób za
2 przeciwne
nie było osób wstrzymujących się

Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad.

Kolejny druk to jest projekt uchwały według druku 201 zmiany w składzie Komisji
Edukacji. Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi? Nie widzę. Głosujemy.

Kto z Państwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze głosuje?
Zamykamy. Proszę wynik.

Głosowaliśmy:
39 osób za
1 osoba przeciwna
1 osoba wstrzymała się
nie było osób nie biorących udziału w głosowaniu
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Stwierdzam, iŜ Rada wprowadziła ten punkt do porządku obrad.

Proszę Państwa najpierw:

INTERPELACJE I WNIOSKI RADNYCH

Czy ktoś z Państwa w tej materii chce zabrać głos? Bardzo proszę, no ma prawo Pan
Radny, nie odbierajmy mu statutowego prawa. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych? Nie
widzę. Nie złoŜył, no właśnie to jakiś dzień stracony. Proszę Państwa stwierdzam, iŜ
odbyliśmy ten punkt.

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH

Czy w tej sprawie Pan Sekretarz w imieniu Pana Prezydenta. No jeŜeli jest coś to
bardzo proszę. Proszę Państwa to jest normalna formalna sesja. Bardzo proszę.

Sekretarz Miasta – p. P. Stańczyk
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
W tej sprawie stan faktyczny się nie zmienił, a interpelacje złoŜone przez Państwa na
przedpołudniowej sesji nie wpłynęły jeszcze do Pana Prezydenta.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Proszę Państwa to w takim układzie zakończyliśmy ten punkt. Przechodzimy do pierwszego
merytorycznego punktu:

ABSOLUTORIUM ZA ROK 2006 DLA PREZYDENTA MIASTA KRAK OWA

Drugie czytanie. W tej sprawie nie padły Ŝadne poprawki, bo trudno Ŝeby padły,
mamy za to wniosek Grupy Radnych o głosowanie imienne w sprawie absolutorium.
Przepraszam bardzo Państwa ale jeŜeli jest formalny wniosek to Grupa Radnych ma prawo
coś takiego zrobić a my mamy obowiązek się do tego dostosować. Proszę Państwa czy w
sprawie absolutorium ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie, to nie jest wniosek
formalny. Bardzo proszę Pan Radny.

Radny – p. B. Kosior
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Goście! Panie i Panowie Radni!
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości podjął decyzję o głosowanie za nie udzieleniem
absolutorium Panu Prezydentowi. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos? Czy w
imieniu Prezydenta ktoś chce zabrać głos? Nie widzę. Proszę Państwa za chwilę będziemy
głosowali absolutorium za rok 2006 dla Prezydenta Miasta. Bardzo proszę Komisję
Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania no bo tak to się musi odbyć. Tak, tak Ŝeby było
formalnie potwierdzam odbycie drugiego czytania. Bardzo proszę osoby do Komisji
Skrutacyjnej. Proszę Państwa rozpoczynamy głosowanie. Bardzo proszę o wyczytywanie
nazwisk i odpowiednie zgłaszanie decyzji.
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Radny – p. K. d' Obyrn
Pan Jakub Bator - przeciw
Pan Tomasz Bobrowski - za
Pan Paweł Bystrowski - za
Pan Janusz Chwajoł - za
Pan Jerzy Maciej Fedorowicz - za
Pani GraŜyna Fijałkowska - za
Pan Piotr Franaszek - przeciw
Pan Jan Franczyk - przeciw
Pan Bartłomiej Garda - za
Pan Mirosław Gilarski - przeciw
Pan Wojciech Hausner - przeciw
Pani Małgorzata Jantos - za
Pan Paweł Klimowicz - za
Pan Bartłomiej Kocurek - za
Pan Bolesław Kosior - przeciw
Pan Bogusław Kośmider - za
Pan Wojciech Kozdronkiewicz - przeciw
Pan Stanisław Malanda - przeciw
Pani Katarzyna Matusik-Lipiec - za
Pani Katarzyna Migacz - za
Pani Barbara Mirek-Mikuła - za
Pan Kajetan d' Obyrn - za
Pan Dariusz Olszówka - wstrzymuje się
Pan Łukasz Osmenda - za
Pani Marta Patena - za
Pan Daniel Piechowicz - przeciw
Pan Włodzimierz Pietrus - przeciw
Pan Józef Pilch - przeciw
Pan Jerzy Połomski - za
Pan Stanisław Rachwał - przeciw
Pani Małgorzata Radwan-Ballada - za
Pani ElŜbieta Sieja - za
Pan Grzegorz Stawowy - za
Pan Marek Stelmachowski - przeciw
Pan Paweł Sularz - za
Pan Krzysztof Sułowski - przeciw
Pani Marta Suter - przeciw
Pani Agata Tatara - przeciw
Pan Ryszard Terlecki - przeciw
Pan Piotr Wiszniewski - za
Pan Zygmunt Włodarczyk - za
Pan Jerzy Woźniakiewicz - za
Pan Stanisław Zięba - za

Dziękuję.

Panie Przewodniczący!
W imieniu Komisji Skrutacyjnej stwierdzam, Ŝe:

Głosów za oddano - 24
Głosów przeciw oddano - 18
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Głosów wstrzymujących się -  1
Nie biorących udziału w głosowaniu - 0
Nieobecnych – 0

Tym samym moŜemy stwierdzić, Ŝe Pan Prezydent otrzymał absolutorium za rok 2006.
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, iŜ Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium za
rok 2006 dla Prezydenta Miasta Krakowa według druku nr 189 w głosowaniu:

24 za
18 przeciw
1 wstrzymała się od głosu

Mam obowiązek to zrobić. Proszę Państwa kolejna sprawa, która została wprowadzona:

REZOLUCJA W SPRAWIE PLANOWANEJ LIKWIDACJI RACHUNKU
DOCHODÓW WŁASNYCH PLACÓWEK O ŚWIATOWYCH

Bardzo proszę Pan Wojciech Hausner.

Radny – p. W. Hausner
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
W pracy nad reformą finansów publicznych pojawił się wątek likwidacji zakładów
budŜetowych, a w tym kontekście równieŜ likwidacji rachunków dochodów własnych
placówek oświatowych. Rezolucja, którą proponuję Ŝeby Rada Miasta przyjęła jest
skierowana do Premiera, Ministra Finansów, Ministra Edukacji oraz ewentualnie krakowskich
parlamentarzystów jeŜeli w tej formule te dokumenty projekty ustaw będą wpływały do
Parlamentu. Składa się ona z trzech części tak naprawdę, część pierwsza wyraŜa troskę o
powiększanie oferty edukacyjnej sugeruje rozwaŜenie tych zmian, część druga to jest
uzasadnienie w kontekście wykorzystania środków pozyskiwanych przez placówki oświatowe
na terenie miasta Krakowa i tutaj kilka przykładów między innymi związanych z
poszerzaniem oferty zajęć edukacyjnych, wykorzystywaniem infrastruktury szkół czy takŜe
funkcjonowaniem tak szczególnych szkół jak na przykład Zespół Szkół Gastronomicznych i
pozyskiwaniem z tych środków. Tutaj jest propozycja taka Ŝeby ta rezolucja miała taki
wymiar, no pewnej naszej troski i prośby o rozwaŜenie tej szczególnej sytuacji i znalezienie w
całym pakiecie dokumentów reformujących system finansów publicznych takiego
rozwiązania, które by jak gdyby satysfakcjonowało równieŜ ten segment oświatowy. JeŜeli
moŜna tylko dodać do tego przykłady rozwiązywania tego w samorządach w Polsce są bardzo
róŜne miałem okazję rozmawiać kilka dni temu z burmistrzami takich podpoznańskich gmin
ale nieduŜych czyli takich gdzie placówek oświatowych jest kilkanaście i oni stosują taki
mechanizm, który by wynikał z tego reformowanego systemu finansów to znaczy taki, Ŝe
placówki nie mają upowaŜnienia do tego rachunku dochodów własnych, wpływa to wprost do
budŜetu tych gmin po czym ten budŜet placówek jest stosownie powiększany przez gminy.
Natomiast ci sami ludzie, czy ci sami burmistrzowie stwierdzili, Ŝe oni nie widzą czyby taki
mechanizm zastosowali w sytuacji gdyby nie mieli do czynienia z liczbą 500 placówek i w
tym nawet jeŜeli nie wszystkie mają takie upowaŜnienie ze strony rady, a jakaś część
poniewaŜ wydłuŜa to drogę do rzeczywistego wykorzystania tych środków. Stąd taka
rezolucja, myślę, Ŝe takie stanowisko Rady Miasta Krakowa byłoby wskazane i będę prosił o
przyjęcie. Dziękuję bardzo.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie stanowisko Pana Prezydenta? Bardzo proszę w imieniu
Prezydenta Pan Skarbnik. Proszę Państwa, Państwo tak nie uciekajcie bo za chwilę będą
głosowania. No ja teŜ wiem, Ŝe wy wiecie ale nie wiem czy będziecie. Bardzo proszę.

Skarbnik Miasta Krakowa – p. L. Fijał
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Wysoka Rado Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa!
Panie profesorze!
Jeśli moŜna by było nieco uściślić tą rezolucję a zwłaszcza tą formę organizacyjną. Rachunek
dochodów własnych funkcjonował zgodnie z obecnie obowiązującym prawem przy
jednostkach budŜetowych. A zatem gdyby nie sprawiało to Państwu róŜnicy gdyby
wprowadzić słowa „rachunku dochodów własnych przy jednostkach budŜetowych w
oświacie” to by ograniczało moŜliwość stosowania tego rachunku dochodów własnych do
szkół co wydaje się być intencją zgłaszanej rezolucji i oczywiście Pan Prezydent uwaŜa, Ŝe
jest to rzecz godna poparcia ze względu na dotychczasowe doświadczenia krakowskie.
Natomiast mówiąc o tym, o czym pan profesor powiedział przed chwilą, Ŝe kontaktował się z
burmistrzami gmin podpoznańskich to oni działają niezbyt zgodnie z prawem z tego względu,
Ŝe w ustawie o finansach publicznych obowiązuje zasada jedności materialnej, która mówi, Ŝe
nie wolno wiązać określonych źródeł z określonym ich przeznaczeniem z wyjątkiem do tej
pory tzw. korkowego i przeznaczenie środków na to co wynika z ustawy o wychowaniu w
trzeźwości. I tam jest jeszcze jedna uwaga a mianowicie chyba, Ŝe inne ustawy stanowią
inaczej. Ustawa o systemie oświaty gdyby zawierała zapis o moŜliwości tworzenia tego
rachunku dochodów własnych wówczas zmiana obecnej ustawy nie powodowałaby tego
stanu, na które oczekujemy z niepokojem. Dziękuję bardzo. Jeśli to moŜliwe to ze względu na
precyzję określenia chodzi o rachunek dochodów własnych jednostek budŜetowych w
oświacie. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Rozumiem, Ŝe jest nieśmiała prośba Pana Skarbnika o autopoprawkę. Otwieram dyskusję.
Bardzo proszę. Czy ktoś z Państwa Radnych? Pan Wojtek w imieniu wnioskodawców. Nie
widzę. Bardzo proszę w imieniu wnioskodawców.

Radny – p. W. Hausner
Oczywiście dziękuję za tą sugestię ale jak najbardziej zasadna i to w formie autopoprawki
będzie złoŜone. Ja tylko komentarz krótki, ja jak gdyby rozmawiając na temat przykładów
tych małych gmin to robiłem to w kontekście jakby pewnej moŜliwości i zasięgu
oddziaływania a nie tych spraw juŜ formalnoprawnych w zakresie prawa finansowego.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Pani Wojtku proszę w wersji pisemnej. Bardzo proszę w takim układzie ta sprawa jest
zawieszona poniewaŜ będzie złoŜona autopoprawka.

POWOŁANIE KOMISJI INWENTARYZACYJNEJ

Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, bardzo proszę w tej sprawie poniewaŜ jest to
wniosek Prezydenta bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta, bardzo proszę Panią Dyrektor
Kolińska.
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Dyrektor Wydziału Geodezji – p. M. Kolińska
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Wysoka Rado!
Projekt uchwały dotyczy powołania Komisji Inwentaryzacyjnej w składzie 6-osobowym do
dokończenia inwentaryzacji mienia czyli to jest przejęcie bezpłatne mienia podlegającego
komunalizacji z mocy prawa. Dotyczy to przede wszystkim przejmowania dróg i regulacji
stanu prawnego dróg. Ustala się następujący skład osobowy:

Bolesław Kosior
Katarzyna Migacz
Józef Pilch

To są Radni i spoza Rady jako pracownicy Wydziału Geodezji, którzy obsługują tą komisję
merytoryczną Zofia Jurek, Maria Kolińska i Anna Mirek. Po zakończeniu inwentaryzacji
komisja ta przedkłada Radzie sprawozdanie i ulega rozwiązaniu. Komisja ta jest jak
powiedziałam potrzebna do przeprowadzenia inwentaryzacji i wydania decyzji Wojewody o
przejęciu własności nieruchomości na rzecz Gminy. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję. W tej sprawie jest rozumiem złoŜona poprawka wspólna, bardzo proszę.

Radny – p. B. Kosior
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
Do projektu uchwały, do druku nr 58 odczytanego przed chwileczką jest złoŜona poprawka
przez dwa kluby, która brzmi następująco: w § 1 skreśla się wyraŜenie „6-osobową”
wprowadza się wyraŜenie „12-osobową”. W § 2 dodaje się pkt 7 – Piotr Batko, 8 – Leszek
DzierŜanowski, 9 – Jerzy Eder, 10 – Mirosław Krzyszkowski, 11 – Ryszard Stelmachowski i
12 – Andrzej Wyrobiec. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. PoniewaŜ w tej sprawie został złoŜony wniosek o odstąpienie od drugiego
czytania rozumiem, Ŝe poprawkę będziemy głosowali po przegłosowaniu wniosku o
odstąpienie od drugiego czytania. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze
zabrać głos? Bardzo proszę Pan Radny Gilarski.

Radny – p. M. Gilarski
Ja mam tylko taką wątpliwość czy moŜe być poprawka zgłoszona przez Kluby Radnych, czy
nie moŜe być to jako Grupa Radnych a wtedy tych podpisów jest troszeczkę za mało.
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Znaczy poprawki mogą być składane przez kaŜdego. Nie, nie, ja rozumiem, Ŝe poprawka
zgłoszona przez kluby i przez te dwie osoby. No to Ŝeby była jasność radnych z Klubu PiS i
Platformy. Bardzo proszę. Dokładnie, radny moŜe zgłosić – kaŜda osoba, więc jak dwie
zgłosiły no to tym bardziej.



XII SESJA RADY MIASTA KRAKOWA
25 kwietnia 2007 r.

9

Radny – p. B. Kosior
Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie!
Szanowni Państwo!
śeby formalności stało się zadość, Ŝeby nie było jakichś niedomówień poprawka została
złoŜona przez Przewodniczącego Pawła Sularza i Przewodniczącego Bolesława Kosiora.
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dokładnie tak jest sformułowana. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos?
Nie widzę. Stwierdzam, iŜ odbyliśmy pierwsze czytanie. Głosowanie o odstąpienie od
drugiego czytania zaraz w bloku głosowań. Nie, nie muszę podać, z tego co pamiętam jest
wniosek o odstąpienie i nie muszę podać, dopiero jak on nie nastąpi to muszę podać.

ZMIANY W SKŁADZIE KOMISJI PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO  I
OCHRONY SRODOWISKA RADY MIASTA KRAKOWA

Bardzo proszę w imieniu wnioskodawców, Pan Stawowy tak, bardzo proszę.

Radny – p. G. Stawowy
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent!
Szanowni Państwo!
W związku z wnioskiem członka Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska
Bartłomieja Gardę jest prośba dwóch radnych o zamianę między komisjami, wydaje mi się, Ŝe
nie powinniśmy mieć nic przeciwko temu stan liczbowy komisji się nie zmieni, wszystkie
uwagi opinii prawnej zostaną uwzględnione. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czyli zamieniamy - Pana Bartłomieja Gardę a wprowadzamy Pana Łukasza
Osmendę. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę.
Stwierdzam, Ŝe odbyliśmy czytanie, bo tu nie ma pierwszego czytania, głosowanie w bloku
głosowań.

Przechodzimy do kolejnego druku:

ZMIANY W SKŁADZIE KOMISJI EDUKACJI I KULTURY FIZYCZ NEJ RADY
MIASTA KRAKOWA

Bardzo proszę Pani Marta Patena.

Radna – p. M. Patena
Szanowni Państwo projekt uchwały jest następujący, w składzie Komisji Edukacji i Kultury
Fizycznej Rady Miasta Krakowa powołanej uchwałą Rady Miasta Krakowa w dniu 6 grudnia
2006 r. wprowadza się następującą zmianę: odwołuje się ze składu komisji Panią Radną
Katarzynę Migacz, powołuje się do składu komisji Pana Radnego Bartłomieja Gardę.
Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. W tej sprawie głosy Państwa Radnych? Nie widzę. Stwierdzam, iŜ
odbyliśmy czytanie projektu. W tej sprawie – tak? Proszę.
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Radna – p. M. Patena
Proszę Państwa jeszcze mała uwaga, a mianowicie wnioskodawcy przyjmują stanowisko
opinii prawnej i na podstawie tej opinii w podstawie prawnej naleŜy wpisać art. 21 ust. 1
ustawy o samorządzie gminnym zamiast art. 18a oraz § 47 ust. 1 i 2 zamiast § 54 Statutu
Miasta Krakowa. Tą zmianę z opinii prawnej oczywiście wnioskodawcy przyjmują w formie
autopoprawki. Dziękuję.

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo, proszę pisemnie tą autopoprawkę, muszę mieć niestety. To autopoprawka
rozumiem ale musi być w formie pisemnej.  Proszę Państwa w zasadzie jedyne co moŜemy
głosować w tej chwili to dwie rzeczy po pierwsze uchwałę w sprawie Komisji Planowania
Przestrzennego bo tam nie ma Ŝadnych problemów. Bardzo proszę o przygotowanie się do
głosowania.

Zmiany w składzie Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska druk nr
200.  Proszę o przygotowanie. Głosujemy druk nr 200 zmiany w składzie Komisji
Planowania.  Dlatego mówię, Ŝe głosujemy druk nr 200.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu?
Zamykamy. Proszę wynik.

Głosowaliśmy:
36 osób za
1 przeciw
1 wstrzymała się
1 nie brała udziału w głosowaniu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tę uchwałę.

Wracamy do uchwały w sprawie Komisji Inwentaryzacyjnej, bardzo proszę. Mamy
tam wniosek o odstąpienie od drugiego czytania. Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi?
Nie widzę.

Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od drugiego czytania?
No myśl ludzka jest szybsza niŜ komputer.
Kto z Państwa Radnych jest za odstąpieniem od drugiego czytania projektu uchwały w

sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu?
Zamykamy. Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
35 osób za odstąpieniem
brak przeciwnych
4 osoby wstrzymały się od głosu

Stwierdzam, iŜ Rada odstąpiła od drugiego czytania omawianego projektu uchwały.
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Do momentu głosowania złoŜono tylko jedną poprawkę Pana Radnego Kosiora i Pana
Radnego Sularza dotyczącej poszerzenia składu o te 6 osób. Bardzo proszę głosujemy.
Przypomnę, Ŝe zgodnie ze statutem w tym trybie nie dyskutuje się juŜ na temat poprawek.
Proszę o przygotowanie się do głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej poprawki?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu?
Nie widzę. Zamykamy. Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
35 osób za poprawką
brak przeciwnych
3 osoby wstrzymały się od głosu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła tą poprawkę. Teraz głosujemy druk nr 158 z przyjętą
poprawką. Proszę o przygotowanie głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały, przypomnę przyjęliśmy
wcześniej poprawkę?

Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Dziękuję. Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
33 osoby za
brak przeciwnych
4 osoby wstrzymały się od głosu
nie było osób nie biorących udziału w głosowaniu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła ten projekt uchwały.

Proszę Państwa mamy jeszcze kwestię Komisji Edukacji, której poprawka nie została
rozdana i rezolucji. Proszę Państwa w sprawie rezolucji mamy przedstawioną Państwu
autooprawkę. Rozumiem jest zgoda z tym co była mowa w wystąpieniu Pana Skarbnika.
Proszę Państwa mamy druk nr 195-R z autopoprawką i głosujemy. Dostajecie właśnie
Państwo. Poczekam na rozdanie Ŝeby było formalnie.  Czy w sprawie tej autopoprawki są
jakieś z Państwa pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Przypomnę głosujemy
rezolucję w sprawie planowanej likwidacji rachunku dochodów własnych placówek
oświatowych, w autopoprawce to tytuł brzmi trochę inaczej i w tej sprawie mamy złoŜoną
autopoprawkę dotyczącą tytułu i dotyczącą odpowiedniego akapitu.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej rezolucji?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu?
Nie widzę. Zamykamy. Proszę o wynik.
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Głosowaliśmy:
42 osoby za
brak przeciwnych
1 osoba wstrzymała się od głosu

Stwierdzam, iŜ Rada przyjęła rezolucję w sprawie planowanej likwidacji rachunku
dochodów własnych jednostek budŜetowych w oświacie, z autopoprawką.

Mamy jeszcze powrót do druku nr 201 z tego co pamiętam. Proszę Państwa wracamy
do druku nr 201 przypomnę tam w autopoprawce została przyjęta tylko zmiana opinii prawnej
czyli zmiana redakcyjna. Odbyliśmy czytanie tego projektu, jest to projekt w sprawach
personalnych głosujemy bez drugiego czytania. Proszę o przygotowanie się do głosowania.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały?
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Czy ktoś jeszcze bierze udział w głosowaniu?
Nie widzę. Zamykamy. Proszę o wynik.

Głosowaliśmy:
39 osób za
brak przeciwnych
1 osoba wstrzymała się od głosu
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu

Stwierdzam, iŜ Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w Komisji Edukacji i Kultury
Fizycznej według druku nr 201 z autopoprawką redakcyjną.

Proszę Państwa formalne sprawdzenie obecności, bardzo proszę. Teraz sprawdzamy
obecność proszę Państwa. Sprawdzamy obecność sesji, w której się pani teraz znajduje, a
znajduje się pani w sesji drugiej, która się zaczęła o godzinie 16,45. Bardzo proszę czy ktoś
jeszcze sprawdza obecność. Dziękuję. Zamykamy. Proszę o wydruk obecności. Pani Marta
Patena jest obecna, ciałem jest, a duchem chyba nie. Pani Marta Patena obecna. Dziękuję.

OŚWIADCZENIA I KOMUNIKATY

Bardzo proszę Pan Paweł Klimowicz.

Radny – p. P. Klimowicz
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Pragnę przypomnieć, Ŝe 3 Maja, Święto Konstytucji, msza święta w Katedrze na Wawelu
będzie miała  miejsce o godzinie 10,oo i przypominam Szanownym Państwu o potwierdzanie
obecności w celach porządkowych poniewaŜ będą wyznaczone miejsca do siedzenia dla
Państwa Radnych, takŜe przypominam to zaproszenie jest w skrzynkach. Dziękuję bardzo.
W Kancelarii Rady Miasta Krakowa jak zwykle.
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Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze złoŜyć jakieś oświadczenie? Nie
widzę.

W takim razie zamykam obrady XII Zwyczajnej Sesji Rady Miasta.

Stenogram na podstawie taśm
magnetofonowych sporządziła:
Maria Kurek


